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§ 7   

Äldres omsorgsbehov  

Beslut 

Förvaltningen föreslår att skrivelsen besvaras med detta 

tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 

Svar på skrivelse från Tobias Sjö m.fl. (M) och Mats Hasselgren 

(L). 

 

Avsändarna till skrivelsen menar att överskott i äldreomsorgen 

skulle kunna vara positivt såtillvida att det tentativt skulle kunna 

bero på en friskare befolkning som har mindre omsorgsbehov än 

tidigare. Men det skulle också kunna bero på andra orsaker, så 

som en restriktivare bedömning av vem som får och vem som 

inte får vård och omsorg.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 januari 2018. 

Dnr 2017-849-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


